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Ehdotus Muut asiat merkitään tiedoksi. 

 
Käsittely Muiden asioiden käsittely aloitettiin asian numero 3 (Stormossen-

Fantsnäsmalmenin alueen suojeleminen METSO-ohjelman kautta) jälkeen.  
 
 Sari Paljakka kertoi kokoukseen kutsuttuna TE-palveluiden 

yhteistoimintasopimukseen liittyvän järjestämissuunnitelman 
valmisteluvaiheesta. 

 
 Kaupunginhallitus kehotti viranhaltijoita valmistelemaan lausunnon 

Porvoon esittämästä järjestämissuunnitelmasta. 
 
 Agneta Alm oli poissa kokouksesta klo 18.43–18.46. 
 
 Sari Paljakka osallistui kokoukseen klo 17.46–18.48. 
 
 Ville Yrjölä oli poissa kokoushuoneesta klo 18.09–18.48. 
 
 Muiden asioiden käsittelyä päätettiin jatkaa muiden esityslistalla olevien 

asioiden käsittelyn jälkeen.  
 
 Muiden asioiden käsittelyä jatkettiin esityslistalla olevan asian numero 15 

(Ilmoitusasioita) jälkeen. 
 
 Ville Yrjölä poistui kokouksesta klo 20.21. 
 
 Kaupunginjohtaja kertoi tulevasta kruununprinsessa Victorian vierailusta 

Loviisassa. 
 
 Fredrik Böhme oli poissa kokouksesta klo 20.30–20.37. 
 
 Petri Hakasaari oli poissa kokouksesta klo 20.35–20.37. 
 
 Otto Andersson poistui kokouksesta klo 20.35. 
 
 Lotte-Marie Stenman poistui kokouksesta klo 21.04. 
 
Päätös Muut asiat merkittiin tiedoksi. 

 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 21.18. 


